
Protokó  Nr 36/2009ł

Z posiedzenia Komisji Prawa Porz dku Publicznego i Promocji Rady Miejskiej ą

w Brzesku ,odbytego w dniu 16 pa dziernika 2009 rokuź

Posiedzeniu komisji przewodniczy  ł radny Adam Kwa niakś  przewodnicz cy komisji. Wą  

posiedzeniu udzia  wzi li cz onkowie komisji oraz go cie zaproszeni wg. za czonej listy obecno ci .ł ę ł ś łą ś

Przewodnicz cy  komisji powita  wszystkich zebranych  i przedstawi  proponowany projekt porz dkuą ł ł ą  

posiedzenia komisji .

Porz dek posiedzenia komisji zosta  przyj ty jednog o nie jak ni ej:ą ł ę ł ś ż

1. Przyj cie protoko u z poprzedniego   posiedzenia  komisji .ę ł

2. Ocena stanu sanitarnego i estetyki gminy ze szczególnym uwzgl dnieniem terenów zielonych.ę

3. Sprawy bie ce i wolne wnioski  rozpatrzenie pism skierowanych do komisji projektów uchwa .żą ł

Ad.1. Protokó  z posiedzenia Komisji ł Nr 35/2009  zosta  przyj ty ł ę jednog o nie .ł ś  

Ad.2. Ocena stanu sanitarnego i estetyki gminy ze szczególnym uwzgl dnieniem terenów zielonych.ę

Informacj   na  temat  stanu  sanitarnego  i  estetyki  gminy   przedstawi  komisji  Kierownik  Referatuę ł  

Rolnictwa UM w Brzesku Henryk Piela .

Pan Kierownik poinformowa , i  corocznie Urz d Miejski wykonuje prace zwi zane  z:ł ż ą ą

- piel gnacj  23 tys. m² trawników, 2.000 m² ywop otów, 550 m² kwietników sezonowych i donic,ę ą ż ł

- zamiataniem  i utrzymaniem  zimowym 10.000 m² chodników

- opró nianiem 100 szt. koszyż



Dodatkowo w tym roku:

- wykonano obsad  zjazdu wschodniego: monta  obrze y, nasadzenia wieloletnich drzew i  ę ż ż

   krzewów – klony, irgi, p cherznice, wi nie – i jednorocznych begoniię ś

 - zachodniego: obsada krzewami wieloletnimi krzewami – porzeczki alpejskie, p cherznice,  brzozyę  

‘Yaungii’, tawu y,ł

- wykonano obsad  parkingu przy ul.  G owackiego – posadzono 8 szt. klonów kulistych, 230 szt.ę ł  

kosodrzewiny, 40 szt. berberysów, obsadzone powierzchnie wy o ono foli  i korł ż ą ą

- wykarczowano nieguliczki w Ogrodzie Jordanowskim,ś

-  posadzono  2.800  szt.  bratków  (wiosna)  i  4.000  szt.  kwiatów  ró nych  (lato)  na  kwietnikachż  

sezonowych,

- posadzono 4 szt. hortensji ogrodowej w Ogrodzie Jordanowskim,

- zakup i monta  30 szt. koszy (zap acono z zieleni i oczyszczania miasta),ż ł

- wycinka i korekta drzew na terenie gminy,

- wykonano obsad  ronda (600 szt. karmnik + 500 szt. begonii),ę

- wykonano obsad  przy kapliczce na ul. Browarnej i Ogrodzie Dzia kowym ,,Relaks”     cznie 50ę ł łą  

szt. krzewów: tawu y, ja owce, ywotniki,ł ł ż

- zamontowano nowe urz dzenia zabawowe ( Ogród Jordanowski, place zabaw ul.  wierkowa  ul.ą Ś  

Ogrodowa, ul. Partyzantów, Park Le ny)ś

- u o enie kostki elastycznej (180 m² kostki i 132 mb obrze a) pod urz dzeniami ł ż ż ą

   zabawowymi w Ogrodzie Jordanowskim

- modernizacja 250 m² istniej cego ogrodzenia i wykonanie 250 mb nowego ogrodzenia panelowego  ą

- zamontowano 5 stojaków na rowery ( na by ym Placu Targowym, deptak Chopina, przy Domuł  

Nauczyciela, Plac wirki i Wigury, Plac Targowy)Ż
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Ponadto Pan Kierownik poinformowa  , e zosta o wybudowane w ostatnim czasie ogrodzenie , któreł ż ł  

oddziela Ogród Jordanowski od  starego placu targowego i obecnego placu budowy biblioteki miejskiej. 

W zwi zku z powy szym  jest  propozycja zamykania na noc Ogrodu Jordanowskiego. W tym ogrodzieą ż  

w godzinach wieczornych i nocnych  bardzo cz sto przebywaj  osoby nietrze we i spo ywaj ce alkoholę ą ź ż ą  

, aby temu zapobiec proponuje si  aby Ogród  by  zamykany na noc.ę ł

W ramach prac inwestycyjnych prowadzonych w ostatnim czasie w rejonie ulicy Ogrodowej  i  Placu 

Kazimierza  zosta y  wybudowane  nowe  chodniki  ,  zosta  usuni ty  rosn cy  tam  ywop ot.  Jestł ł ę ą ż ł  

propozycja  aby  tego  ywop otu  nowego   ju  tam nie  sadzi   ,  rosn  tam równie  stare  g ogiż ł ż ć ą ż ł  

proponujemy aby te g ogi równie  zosta y wyci te a  nasadzi  nowe. Gdyby te propozycje zosta ył ż ł ę ć ł  

zaakceptowane to w tych miejscach  utworzy aby si  bardzo przestronna przestrze  , posiana zostanieł ę ń  

trawa i  ustawione b d  aweczki.ę ą ł

Przy ulicy Legionów Pi sudskiego   równie  zosta  wybudowany w ostatnim czasie nowy chodnik , wł ż ł  

pasie zieleni  tak e rosn  stare g ogi , chcemy je wyci   a postawi  tam awki klomby  i posiaż ą ł ąć ć ł ć 

now  traw  .ą ę

Nast pna propozycja Referatu  aby nasze miasto  zyska o pi kny wygl d, chcemy zakupi  tkzw. wie eę ł ę ą ć ż  

kwiatowe  i  ustawi  je  na  rondzie  przy  wje dzie  i  wyje dzie  z  miasta,   a  tak e  wymieni  stareć ź ź ż ć  

zniszczone donice kwiatowe na Placu Kazimierza, postawione zostan   tam awki i utworzone miejscaą ł  

parkingowe .

Radny  Adam  Kwa niakś  zauwa y  potrzeb  ustawienia  kliku  awek  na  deptaku  ul.Chopina  ko oż ł ę ł ł  

ko cio a .ś ł

Radna  Mieczys awa  Klimekł   zwróci a  uwag  na  posadzone  w  ostatnim  czasie  nowe  drzewa  nał ę  

parkingu  na przeciw UM , wnioskuje o wyznaczenie odpowiedzialnego pracownika z UM  który by był  
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odpowiedzialny za ziele  miejsk  ,za kszta towanie tych drzew w przysz o ci .Ponadto radna zwróci ań ą ł ł ś ł  

uwag  na uci liwo ci dla mieszka ców ulicy Ko ciuszki ze strony  rosn cego tam ywop otu .ę ąż ś ń ś ą ż ł

Kierownik Henryk Piela odpowiedzia  , e utrzymanie  drzew  b dzie nale a o do firmy która wygrał ż ę ż ł  

przetarg  na utrzymanie zieleni miejskiej .Jest w referacie osoba na sta u ,która posiada wykszta cenież ł  

w tym kierunku i czuwa nad tym .W Referacie Ochrony rodowiska z roku na rok przybywa zada   aś ń  

etatów jest zbyt ma o aby je wszystkie ogarn  .Mo e  nale y zawnioskowa  o  zatrudnienie na etacieł ąć ż ż ć  

miejskiego ogrodnika , który by by odpowiedzialny za utrzymanie  zieleni miejskiej.ł

Radna Mieczys awa Klimekł  ustosunkowa a si  do propozycji zamykania Ogrodu Jordanowskiego  nał ę  

noc. Radna uwa a e w Ogrodzie Jordanowskim  nale y zamontowa  monitoring  i  bezwzgl dnież ż ż ć ę  

zamyka  go w porze nocnej ,bior c pod uwag  por  roku. ć ą ę ę

Radny  Stanis aw  Górał  stwierdzi  , e  propozycja  zamykania  Ogrodu  Jordanowskiego  na  noc  jestł ż  

s uszna  ale po zapadni ciu zmierzchu .Ponadto zwróci  uwag   na  zniszczone i skorodowane ekranył ę ł ę  

d wi koszczelne  na  trasie  od  ronda  przy  ulicy  Mickiewicza  w  kierunku  miasta  ,  kto  jest  za  toź ę  

odpowiedzialny , dlaczego te ekrany tak szybko uleg y zniszczeniu?. Radny  zapyta  ponadto co nale ył ł ż  

zrobi  aby  poprawi  wygl d  estetyczny  naszych  wsi.ć ć ą

Jako  przyk ad  poda    wygl d  tablic  og oszeniowych  na  wsiach  ,  tablice  og oszeniowe  to  z ył ł ą ł ł ł  

wizerunek dla danej wsi ,wisi  na nich praktycznie wszystko co tylko jest mo liwe , te tablice po prostuż  

strasz  i musimy co  z tym zrobi .ą ś ć

Ponadto na wsiach na s upach elektrycznych i drzewach wisz  jeszcze plakaty wyborcze osób które juł ą ż 

dawno nie yj  , gmina powinna  zadba  o to  i ukara  Komitety Wyborcze .ż ą ć ć
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W przydro nych  rowach  wzd u  drogi powiatowej w Por bie Spytkowskiej  zalegaj  ogromne ilo ciż ł ż ę ą ś  

mieci  ,  butelek  ,  stan  sanitarny  i  wygl d  tych  rowów   jest  tragiczny.  ś ą

Nikt nigdy  a szczególnie powiat, który jest za ten stan odpowiedzialny nie sprz ta  rowów przydro nychą ł ż  

.

Kierownik  Henryk  Piela  odpowiedzia  , e  GDDP  ma  wiadomo   o  zniszczeniu  ekranówł ż ś ść  

d wi koszczelnych i planuje w nied ugim czasie je wymieni  na nowe poniewaz sa one jeszcze naź ę ł ć  

gwarancji. Wydzia  przygotuje  wyst pienie do Zarz du Dróg Powiatowych    o posprz tanie mieci wł ą ą ą ś  

Por bie ,  bo to jest  ich obowi zek,  oraz o przegl d  dróg powiatowych  pod k tem  utrzymaniaę ą ą ą  

czysto ci .ś

Nast pnie komisja  omówi a temat zwi zany z  wycinaniem i przycinaniem ywop otów na terenieę ł ą ż ł  

miasta  .  W  chwili  obecnej  Urz d  posiada  pozwolenie   na   wyci cie  ywop otu  i  tui  przy  ulicyą ę ż ł  

Powsta ców Warszawy .ń

Radny Józef Kubas przychyli  si  do propozycji  pozosta ych radnych  dot. zatrudnienia na etacie UMł ę ł  

ogrodnika miejskiego a tak e popar  wniosek Kierownika Pieli aby Ogród Jordanowski  by  zamykany wż ł ł  

porze  nocnej   .Cz sto  przechodzi  przez  Ogród  w  godzinach  pó no  wieczornych  i  z  caę ź łą 

odpowiedzialno ci   stwierdza  e nic tam z ego  si  nie dzieje. Bardzo  podoba mu si  propozycjaś ą ż ł ę ę  

Pana Kierownika Pieli dot.  wyci cia  ywop otów i starych g ogów na terenie miasta w okolicach ul.ę ż ł ł  

Ogrodowej, Placu Kazimierza i ul. Legionów Pi sudskiego, nie powinno by  tam adnych drzew  tylkoł ć ż  

zielona przestrze .ń

Radny  stwierdzi  , e na rondzie  nie powinno si   stawia   nic , adnych wie  kwiatowych  poniewał ż ę ć ż ż ż 

nie b dzie dostatecznej widoczno ci dla kierowców.ę ś
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W szybkim tempie rozwija si  Pomianowski Stok , w przysz o ci miasto winno  zadba   o upi kszenieę ł ś ć ę  

tej cz ci miasta Brzeska.ęś

Zwróci  równie  uwag  na  du  ilo  dzikich wysypisk mieci  w Lesie Szczepanowskim od by egoł ż ę żą ść ś ł  

wysypiska  mieci  w  Jadownikach   do  wiaduktu  kolejowego.  ś

Radny Stanis aw Górał  zwróci  uwag   na tragiczny wygl d budynku dworu przy wje dzie do Por był ę ą ź ę  

Spytkowskiej , czy jest mo liwo  usuni cia  widniej cych tam napisów.ż ść ę ą

Kierownik  Henryk  Piela odpowiedzia ,  e  wystosowane  zostanie  pismo  do  Akademii  Rolniczej  wł ż  

Krakowie  w a ciciela tego obiektu o  kontrol  obiektu  i posprz tanie wokó  niego.ł ś ę ą ł

Radny Józef Chru cielś  zwróci  uwag  cz onków komisji e Szczepanów  mo e poszczyci  si  pi knieł ę ł ż ż ć ę ę  

zadbanym rynkiem , wi c nie wsz dzie jest tak le .ę ę ź

Radny Adam Kwa niakś  zapyta   czy zostan  wymienione w najbli szej przysz o ci na terenie miasta,ł ą ż ł ś  

a szczególnie  przy ulicy G owackiego ko o sklepu AVANS szpec ce i brzydkie donice kwiatowe.ł ł ą

Kierownik  Henryk Piela odpowiedzia ,  wszystkie  donice doczekaj  si  wymiany ,  my jako wydział ą ę ł 

dostrzegamy te potrzeby  i w pierwszej kolejno ci wymieniamy te które sa najpilniejsze.ś

Po dyskusji komisja podj a wnioski i opinie:ęł

1. Komisja  zapozna a  si   ze  stanem   sanitarnym   i  estetyk  gminy  ze  szczególnymł ę ą  

uwzgl dnieniem terenów zielonych i opiniuje pozytywnie .ę

2. Komisja wnioskuje  do  Burmistrza Brzeska  :
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•  O  zatrudnienie  przez  Urz d  Miejski    ogrodnika   miejskiego,  którego  zadaniem  b dzieą ę  

utrzymywanie zieleni na terenie  miasta i gminy. G osowano jednog o nieł ł ś

• O zamykanie  na noc Ogródka Jordanowskiego uwzgl dniaj c przy tym pory roku. ę ą G osowanoł  

jednog o nieł ś  

• O nowe zagospodarowanie  przestrzeni zielonej przy ul. Ogrodowej Legionów Pi sudskiego ił  

Placu  Kazimierza  Wielkiego  w  Brzesku.  

G osowano jednog o nieł ł ś  

• O wyst pienie  do Powiatu Brzeskiego w sprawie  podj cia  dzia a   w celu poprawy stanuą ę ł ń  

sanitarnego  i  estetycznego  przy  drogach  powiatowych.  

G osowano jednog o nieł ł ś  

• O zlikwidowanie  dzikich  wysypisk  mieci   w  lesie  Szczepanowskim,  od  by ego  wysypiskaś ł  

mieci  w  Jadownikach   do  wiaduktu  kolejowego.  ś

G osowano jednog o nieł ł ś  

• O wymian    starych , zniszczonych   i nie estetycznych  donic  kwiatowych na terenie miasta ię  

gminy Brzesko. G osowano jednog o nieł ł ś  

Ad.3. W sprawach bie cych komisja omówi a:żą ł

• Radna Mieczys awa Klimekł   poinformowa a komisj  o przykrym zdarzeniu jakie mia o miejsceł ę ł  

na „ cie ce” ko o szpitala w kierunku Pomianowskiego Stoku , gdzie starsza kobieta id c tś ż ł ą ą 

cie k  z ama a r k  i co by o tego powodem.ś ż ą ł ł ę ę ł

• Przewodnicz cy Komisji odczyta  pismo mieszka ców ul. Giba owka w Mokrzyskach ą ł ń ł /wjazd na 

drog  od  strony  Szczepanowa/  i  cz ci  ę ęś
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ul.  w.  Stanis awa  w  Szczepanowie  o  ustawienie  znaku  ś ł

„strefa zamieszkania”  na tym odcinku drogi.  Po analizie  pisma oraz wyja nieniach radnegoś  

Józefa Chru ciela  komisja  zawnioskowa a  do Burmistrza Brzeska o wyst pienie do In ynieriiś ł ą ż  

Ruchu Drogowego  o ustawienie na tej ulicy  znaków  ograniczaj cych pr dko . ą ę ść G osowanoł  

jednog o nie ł ś

• Zapoznano si  z tre ci  pisma Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Brzesku Krzysztofa Ojczykaę ś ą ą  

do  Burmistrza  Brzeska  w  sprawie   podj tej  Uchwa y  ę ł

Nr XLVI(332)2009 w sprawie  wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu na terenie Gminy 

Brzesko  oraz  zasad  poboru  op aty  targowej.ł

Sekretarz Stanis aw Su ekł ł  poinformowa  komisj  , e  przygotowywana jest w chwili obecnejł ę ż  

opinia prawna radcy prawnego UM do pisma Pana Przewodnicz cego.ą

• Zapoznano si  z pismem TKKF Sokó  w Brzesku  o zabezpieczenie w bud ecie gminy na 2010ę ł ż  

rok rodków finansowych na  prace remontowe w budynku.ś

Na tym posiedzenie komisji zosta o zako czone.ł ń

Obrady trwa y od godz. 9.00. – 11.00ł

Przewodnicz cy Komisji Prawa Porz dku Publicznego ią ą  
Promocji Rady Miejskiej 

w Brzesku
                  

mgr Adam Kwa niakś

Protoko owa a:ł ł

Inspektor Marta Kó kowska  ł
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